
Opgelet voor de Meiboomput! (p.2) Eénrichtingverkeer in Pottestraat? (p.3)

Vertrouwen in de toekomst

De herfst staat reeds voor de 
deur, en augustus was ook al niet 
zo’n bijzondere zomermaand. Een 
beetje jammer voor wie vakantie 
in eigen land nam. 

De jeugd is teruggekeerd naar 
de schoolbanken. Voor zover dat 
mogelijk is, verloopt dat allemaal 
opnieuw normaal. De versoe-
pelingen nemen het over van de 
beperkingen. Eindelijk. 

Voor de N-VA wordt september 
een bijzondere maand. De partij 
viert namelijk haar 20-jarige 
bestaan. 

Naar aloude Vlaamse traditie 
organiseren we ook dit jaar onze 
jaarlijkse eetdag met dansfeest, 
op 23 oktober. Deze keer ont-
vangen we graag Theo Franken. 
Een ideale gelegenheid om de 
hele corona-periode lustig weg 
te dansen. Voor meer informatie, 
zie hiernaast.

  Heeft u vragen of voorstellen? 
Contacteer mij op:
jan.vanbruwaene@n-va.be.

Alvast tot binnenkort

Jan Van Bruwaene
Voorzitter N-VA Poperinge
Partijbestuurslid N-VA Nationaal

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

SEPTEMBER 2021, NR. 2   I   V.U.: JAN VAN BRUWAENE, ROGGESTRAAT 12 8972 KROMBEKE

Poperinge
www.n-va.be/poperingepoperinge@n-va.be N-VA Poperinge



Opzij, opzij, opzij, de Meiboomput 
ligt vlakbij
Al bij het begin van deze zomer meldden we het stadsbestuur dat er zich een 
enorme put bevond in de berm van de Meiboomstraat, ter hoogte van huis-
nummer 8. N-VA-bestuurslid Anny Steenlant reed er zich een tijdje 
geleden zelf in vast, waardoor haar wagen zelfs getakeld moest worden. 

Dit is een gevaarlijke situatie: de put ligt in een bocht, zonder signalisatie, en er 
komen ook leidingen uit de grond (zie foto). Vroeg of laat gebeurt er hier iets 
ernstigs.  

Anny Steenlant, die al succesvol ijverde voor de herstelling van het 
brugje over de Hazelbeek, wil ook hier deze gevaarlijke situatie aange-
pakt zien.

Weeuwhof: opvolging blijft 
noodzakelijk
In ons vorig huis-aan-huisblad stelden we voor om van het 
Weeuwhof een kunstencentrum te maken. Daarmee wilden 
we deze prachtige locatie redden van verdere verloedering.

Het voorstel werd zowel positief als negatief onthaald. We 
kunnen ondertussen enkel vaststellen dat deze woningen 
verder aan het verloederen zijn, en schreeuwen om een 
deftige oplossing op langere termijn. We blijven dit van nabij 
opvolgen.

Oplossingen voor Gasthuisparking 
blijven uit

N-VA Poperinge stelt vast dat er bij het stadsbestuur weinig 
bereidbaarheid is om een oplossing te zoeken voor de 
 slechte toestand van de Gasthuisparking. 

Een spijtige zaak, want deze parking is de toegangsweg voor 
zowel de bewoners van het Proventier, als het Wingeroen, de 
oude kliniek en de bijhorende huisjes die bewoond wor-
den door zorgbehoevenden. Dat leidt tot moeilijke en soms 
gevaarlijke toestanden wanneer deze minder mobiele mensen 
langs deze weg toch het centrum trachten te bereiken. Hier-
door missen deze bewoners veel van het sociale en economi-
sche leven van het stadscentrum.

Te bedenken dat op deze locatie verscheidene parkeerplaatsen 
voorzien zijn voor mindervaliden. Een heuse contradictio 
in terminis! N-VA Poperinge en in het 
bijzonder bestuurslid Elodie Carton 
blijven dan ook strijden om deze 
parking dringend aan te pakken.

Elodie Carton

Annie Steenlant wijst op het 
gevaar van de enorme put, waar 
ze zich recent zelf in vastreed.   

 N-VA-bestuurslid Anny Steenlant wijst al langer op de 
verloedering van het Weeuwhof.

poperinge@n-va.be
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Eénrichtingsverkeer in bovenste gedeelte Pottestraat?
We werden onlangs gecontacteerd door de 
inwoners van het bovenste deel van de Pot-
testraat. Zij willen de gevaarlijke situatie in 
hun straat opgelost zien.

N-VA Poperinge wil graag dat alle betrokken 
partijen zich kunnen uitspreken alvorens een 
positie in te nemen in voorgestelde oplossingen.

Het voorstel van de bewoners is om het bovenste 
deel van de Pottestraat te wijzigen naar een 
éénrichtingsstraat. Dat kunnen we bijtreden, 
daar het een smalle straat betreft.

Wat de rijrichting betreft die de bewoners 
vooropstellen, willen wij ons niet uitlaten en 
rekenen wij graag op jullie mening. We willen 
niet dat de impact op de omliggende straten 
zorgt voor ergernis bij andere inwoners van 
onze geliefde stad.

De hierbij voorgestelde tekeningen geven aan 
welke de mogelijkheden zijn om dit aan te 
pakken. Graag jullie mening doorsturen naar  
jan.vanbruwaene@n-va.be . Alvast bedankt 
voor jullie bereidwillige medewerking.

Volharden in de positieve boosheid
N-VA Poperinge maakt geen deel uit van het stadsbestuur. Vanuit de oppositie proberen we op het beleid te wegen met positieve 
voorstellen en opbouwende kritiek. Het is niet altijd eenvoudig om onze verwezenlijkingen in de verf te zetten. Voorstellen die de 
oppositie aanbrengt, worden door de bestuursmeerderheid steevast naar de prullenmand verwezen of op de lange baan geschoven. 
Maanden later komen die voorstellen dan opnieuw naar boven als een ‘idee van de meerderheid’. Wij blijven volharden in de 
boosheid en blijven verder oppositie voeren op een constructieve en positieve wijze. 

Het bestuur van N-VA Poperinge

www.n-va.be/poperinge
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Dit huis-aan-huisblad is informatief 
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

“Bossen nodigen 
uit tot bewegen, 

verlagen stress en 
maken mensen 

gelukkiger.”
Zuhal Demir

Al meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen dankzij Zuhal Demir
Bossen verbinden mensen en zijn goed voor de gezondheid. Sinds Zuhal Demir minister werd in 2019, zijn 

er in Vlaanderen al meer dan 1 miljoen nieuwe bomen geplant. Dat is op anderhalf jaar meer dan de hele 
vorige regeerperiode en goed voor 333 nieuwe bossen in heel Vlaanderen.

Maar Vlaanderen is er nog lang niet. Zuhal Demir wil het tempo nog fors opdrijven. Tegen 2023 moet 
Vlaanderen op kruissnelheid zitten. Tegen 2024 wil ze 4.000 hectare nieuw bos in Vlaanderen.
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Al 93 
nieuwe bossen in
West-Vlaanderen.

Wilt u ook uw 
boompje bijdragen? 

Dat kan. 
Surf naar plantjeeigenbos.be.
Daar komt u te weten hoe u 

kan helpen om Vlaanderen te 
bebossen.

014229


